
Technische vragen 
 

Van  : Gemeentebelangen Gouda – Rüstem Çetin 
Datum vraag  : 21-03-2024 
Onderwerp  : Verhogen aantal opvangplekken asielzoekers Molenwiek 
Commissiegriffier    : Jacoline Holdijk 
Datum antwoord  : 26 maart 2024

 
 

 
 

Vragen: 
 
In een meerderheidsbesluit van de gemeenteraad van 12 april 2023 is besloten:  
“5. Het onderzoeken van de mogelijkheden in hoeverre duurzame, grotere opvanglocaties 
een functie kunnen vervullen op het gebied van voorzieningen voor de duurzame 
kleinschaligere opvanglocaties.” 
  

1. Wat is de stand van zaken van dit onderzoek? 
  
De voorzitters van beide regio’s hebben zich tot de Gedeputeerde Staten van  
Zuid-Holland gewend om naast financiële ondersteuning ook een dringend beroep  
op de provincie te doen om planologisch medewerking te verkrijgen daar het opvangen van 
asielzoekers een extra huisvestingsvraagstuk is dat boven op de al grote vraag naar 
woningen komt. 
  

2. Is op dit verzoek al een reactie ontvangen van de provincie voor deze planologische 
medewerking? 

3. Zo ja, kan deze reactie gedeeld worden met de commissie? 
  
Nu er binnen de Molenwieklocatie geen activiteitenruimte beschikbaar is voor de in de units 
verblijvende asielzoekers, rijst de vraag of de tijdelijke huur van een deel van de begane 
grond van het pand Groningenweg 8 inmiddels is gerealiseerd. 
 

4. Is dit reeds het geval? 
  
Wanneer voor de Molenwieklocatie vastgehouden wordt aan een duurzame opvang van 
asielzoekers van in totaal 500 komt de voorgestane unieke mix van wonen, werken, onderwijs 
en ontmoeten om een “AZC plus’’ te kunnen realiseren duidelijk in de knel. In dat geval zullen 
pand (286 opvangplekken) alsmede de aanwezige units bij dit pand ( 208 plekken 
beschikbaar) volledig bezet gaan worden voor de opvang van 500 asielzoekers. 
  

5. Hoe wordt in dat geval dan invulling gegeven aan het voorgestane ingroeimodel van 
de verschillende doelgroepen, zoals bij het raadsbesluit van 21 september 2022 is 
vastgelegd? 

  
6. Hoe wordt in dat geval dan invulling gegeven aan het realiseren van een 

activiteitenruimte voor de asielzoekers?  
  
Het aantal opvangplekken voor AMV’ers is bij deze taakstelling voor Gouda teruggebracht tot 
35. 
 

7. Is deze opnieuw vastgestelde taakstelling gebaseerd op het feit dat Gouda inmiddels 
al maximaal 24 opvangplekken voor AMV’ers heeft gerealiseerd of is dit nieuwe 
aantal gebaseerd op basis van het inwonertal per gemeente? 

 
 
 

 
 



Antwoorden: 
 

1. Het onderzoek is nog niet gestart. Op dit moment is dit voor de 
gemeenten uit de regio Midden-Holland ook nog niet aan de orde. 
Navraag leert dat indien er gewerkt wordt volgens het principe van een 
satelliet-locatie, dit betekent dat personeel van het COA vanuit een 
groter AZC, ambulant de taken uitvoert voor een kleiner AZC (en niet 
andersom).  

2. Ja 
3. Zie bijlage. 
4. Ja.  
5. Dit is in onderzoek. Omdat de mogelijkheden op de Molenwieklocatie 

beperkt zijn, worden er op dit moment verschillende scenario’s 
uitgewerkt om te onderzoeken welke mogelijkheden er elders in de 
stad zijn voor het creëren van deze “plus”. 

6. Activiteitenruimte is onderdeel van het programma van eisen van het 
COA en is dus opgenomen in de verbouwingsplannen van het  
Molenwiekpand. 

7. Het getal van 24 wordt niet herkend. Voor AMV gelden er 2 
taakstellingen:  
- taakstelling voor AMV met status (dit is onderdeel van taakstelling 

huisvesting statushouders). Op dit moment worden er 11 AMV met 
status in het Crabethpark opgevangen.  

- taakstelling voor AMV zonder status (opgenomen in spreidingswet 
en een taakstelling waarop wordt gecontroleerd) 

Beide taakstellingen zijn een afgeleide van het inwoneraantal. 
 

 
 

  
 

 

 


